

Title (en)

IMPROVEMENTS IN OR RELATING TO ANIMAL PENS.

Title (de)

TIERBEHANDLUNGSSTAND.

Title (fr)

AMELIORATIONS EN MATIERE D'ENCLOS POUR ANIMAUX.

Publication

**EP 0169192 A1 19860129 (EN)**

Application

**EP 84900623 A 19840112**

Priority

GB 8400006 W 19840112

Abstract (en)

[origin: WO8502994A1] An animal pen comprises an animal receiving structure (11) having door means adjacent the rear end (15) of the structure to enable the animal to enter the pen (10), first fluid operated power means (52) to actuate an advancing means (29a, 29b) which is adapted to engage the rear of the animal to urge the animal forwardly in the structure (11), second fluid operated power means (40) to actuate yoke means (35) which are adapted to close around a front part, for example, around the neck of the animal to restrain the front part from movement.

Abstract (fr)

Un enclos d'animal comporte une structure de réception d'animal (11) dotée d'un mécanisme de porte près de l'extrémité arrière (15) de la structure pour permettre à l'animal d'entrer dans l'enclos (10), un premier mécanisme de puissance actionné par fluide (52) pour actionner un mécanisme d'avancement (29a, 29b) conçu pour engager l'arrière de l'animal afin de forcer celui-ci à avancer dans la structure (11), un second mécanisme de puissance actionné par fluide (40) pour actionner un mécanisme de joug (35) conçu pour entourer une partie frontale, par exemple, le cou de l'animal afin d'empêcher la partie frontale de bouger.

IPC 1-7

**A61D 3/00; A01K 1/06**

IPC 8 full level

**A01K 1/06 (2006.01); A61D 3/00 (2006.01)**

CPC (source: EP)

**A01K 1/0613 (2013.01); A61D 3/00 (2013.01); A61D 2003/003 (2013.01); A61D 2003/006 (2013.01)**

Citation (search report)

See references of WO 8502994A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8502994 A1 19850718; EP 0169192 A1 19860129**

DOCDB simple family (application)

**GB 84900623 A 19840112; EP 84900623 A 19840112**